



PO LEUNG KUK VICWOOD K. T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE  
12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.  
Telephone: 23905010 Fax: 23962926

保良局莊啟程預科書院

九龍大角咀柳樹街 12 號

SA48/2021/028

2 November 2020

Dear Parent/Guardian

**JUPAS & E-APP APPLICATION INTENTION**

With a view to providing appropriate careers counselling, we would like to know your child's intention to make applications to the Joint University Programmes Admissions System (JUPAS) and Electronic Advance Application System for Post-secondary Programmes (E-APP).

If your child intends to make applications of the JUPAS full-time undergraduate degree programmes and sub-degree programmes (ie associate degree and higher diploma programmes), s/he should do so via the JUPAS account on or before 4 December 2020.

If your child plans to lodge advance applications for full-time locally-accredited undergraduate and sub-degree programmes (ie associate degree and higher diploma programmes) that are not covered by the JUPAS, s/he should do so via the E-APP account on or before 23 May 2021 (first round application) or 12 July 2021 (second round application). The institutions will first process the applications received in the former. Most places of popular programmes will be allocated to the first round eligible applicants, who will be given conditional offers well before the result release day of DSE.

Please discuss with your child to help them make informed choices of JUPAS and E-APP applications. Thank you very much.



Yours truly

Lee Poon Shing (Dr)  
Principal



Reply Slip

SA48/2021/028

\_\_\_\_ November 2020

Dear Principal

**JUPAS & E-APP APPLICATION INTENTION**

Please be informed that I have already read through this parent's letter about the JUPAS and E-APP application intention. After discussing with my child, we have decided that my child:

1.  will /  will not make an application to JUPAS\*.
2.  will /  will not make applications to E-APP\*.

Name of Student: \_\_\_\_\_

Signature of Parent: \_\_\_\_\_

Class: F 6 \_\_\_\_ ( ) Mentor: \_\_\_\_\_

Name of Parent: \_\_\_\_\_

\*Please tick the appropriate box

→ Ada



PO LEUNG KUK VICWOOD K. T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE

12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

Telephone: 23905010 Fax: 23962926

保良局莊啟程預科書院

九龍大角咀柳樹街 12 號

SA48/2021/028

敬啟者：

申請「大學聯合招生辦法」及「專上課程電子預先報名平台」意向

本校為給予 貴子弟最適切之升學輔導，故特來函徵詢 閣下及 貴子弟對「大學聯合招生辦法」（下稱聯招）及「專上課程電子預先報名平台」（下稱 E-APP）之申請意願。

若 貴子弟打算申請報讀「聯招」的全日制學士學位或副學位課程（即副學士及高級文憑課程），申請人必須於2020年12月4日前透過聯招帳戶申請。

此外，若 貴子弟有意報讀「聯招」以外的全日制經本地評審學士學位或副學位課程（即副學士及高級文憑課程），申請人必須於2021年5月23日前（首輪申請）或2021年7月12日前（次輪申請）透過E-APP帳戶申請。各院校會先處理於首輪遞交的申請，受歡迎科目大部分學額將會在文憑試成績公布前，給予首輪申請者「有條件取錄」。

請與 貴子弟共商會否報讀上述課程，為將來升學作最充分的準備。

此致

貴家長

保良局莊啟程預科書院校長



李盤勝博士謹啟

二零二零年十一月二日



SA48/2021/028

敬覆者：

申請「大學聯合招生辦法」及「專上課程電子預先報名平台」意向

本人及敝子弟已閱畢有關申請「聯招」及「E-APP」意向之來函，並已詳細討論將來升學或就業之安排，現回覆如下：

1. 敝子弟  決定 /  放棄 申請「聯招」\*

2. 敝子弟  決定 /  放棄 申請「E-APP」\*

此覆

保良局莊啟程預科書院校長

學生姓名：\_\_\_\_\_

班別： 6 \_\_\_\_\_ ( ) 導師：\_\_\_\_\_

家長簽名：\_\_\_\_\_

家長姓名：\_\_\_\_\_

二零二零年十一月 日

\*請在適當的空格內打剔

→ Ada